
Referat af bestyrelsesmøde 29. april i Amager Badminton Club 

Tilstede: Per Munch, Per Reslow Olsen, Morten Munch,, Thomas Kledal, Susan Christensen, 

Lasse Wolsgaard, Martin Hindsbo, Helle Sjørring Nielsen og Jørgen Jensen 

Referent: Thomas Kledal 

Referatet fra sidste møde blev godkendt. 

 

S1) Bestyrelsen vil på den efterfølgende generalforsamling foreslå følgende kandidater: 

- Jørgen Bunder som ny VEU-formand i stedet for Jan Sølyst, der fratræder.  

- Susan Christensen som ny USU-formand i stedet for Bo Dalsgaard, der fratræder.  

- Sacha Nørsø som nyt medlem. 

2) Budgetopfølgningen pr. 31/3-14 blev gennemgået af Per Munch. Flere udgiftsposter har 

overskredet budgettet, mens andre udelukkende er bedre end det budgetterede, fordi 

betalingerne er udskudt.  

Indtægterne fra leje af baner er lavere end budgetteret. Det skyldes især at udlejningen af 

baner i prime time kl. 17-21 er mindre end forventet. 

Der er problemer med medlemmer, der ikke betaler kontingent til tiden, ikke betaler deres 

rykkergebyr, eller ikke betaler i det hele taget. Det er selvsagt et økonomisk tab at foretage 

afskrivninger, men omvendt bruges der mange resurser på rykkere og inddrivninger. 

Det blev diskuteret, om medlemmerne skal tilbydes at de kan betale månedsvist, for at 

imødekomme at et halvårligt kontingent er en stor udskrivning for nogle. Der var dog en del 

modvilje mod det, da den administrative arbejdsbyrde vil være stor. 

Det blev besluttet at afskaffe bespisningen ved turneringskampe i efteråret 2014 for 

motionister og veteraner, da årets budget er brugt. 

Som konsekvens af den dårlige økonomi og de ledige baner overvejes det at afskaffe 

strukturen med de faste baner, og erstatte den med gruppetræning. 

3) Seniorerne udvider antallet af deltagende hold fra tre til fire. 

Veteranerne stiller med fire hold i +40-rækkerne, og to i +50-rækkerne, hvor man hidtil har 

haft fem +40-hold og et +50-hold. 

Motionisterne deltager med ét hold ligesom i denne sæson. 

4) Kredsens strukturer og arbejdsprocedurer blev drøftet en del.  

Morten Munch, Jørgen Bunder og Mads Hallas deltager i repræsentantskabsmødet i morgen. 

5) Der skal følges op på de sponsorer, der ikke betaler, samt på klubbens kontrakter med 

sponsorerne. Lasse Wolsgaard og Martin Hindsbo udarbejder et overblik. 

Det blev foreslået at seniortrænere, der skaffer nye sponsorater til klubben, modtager en 

aftalt andel af sponsoratet. Bestyrelsen er positiv overfor en sådan aftale, men afviste den 

konkrete foreslåede fordelingsnøgle. Bestyrelsen pointerede endvidere at det kun gælder 



sponsorater, der følges af en kontant betaling til klubben (dvs. ikke rabatter mv.) Seniorerne 

vil derfor arbejde videre med en sponsorfordelingsmodel. Den endelige aftale skal besluttes 

og godkendes af bestyrelsen på næste bestyrelsesmøde. 

6) Næste møde bliver 27. maj. 

 


